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ZAPISNIK 

SA 7. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 20. prosinca 2023. (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Aleksandra Lovrić, predsjednica VMO  
- Stjepan Keleković, zamjenik predsjednice VMO 
- Vedran Brozović, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Tomislav Bucić, član VMO  
- Jadranka Žikić, članica VMO   

 
Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice VMO Podmurvice održane 28. studenog 2023. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Aleksandra Lovrić i predložila sljedeći dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Financijskog plana za 2024. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
AD – 1  
Nazočne vijećnike, predsjednica Vijeća MO Aleksandra Lovrić, informirala je da temeljem 
usvojenog Programa rada Vijeća MO Podmurvice za 2024. godinu iz proračuna Grada osigurana 
su sredstva u iznosu od 6.150,00 € za realizaciju. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2024. 
godinu. 

 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Ulici Rujevica kod kućnog broja 4 kao i Bakarskoj ulici kod kućnog broja 1 ne rade sva tijela na 
javnim rasvjetnim stupovima 



 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Energo. 
 
AD – 2 – 2  
U Ulici Emilija Randića kod kućnih brojeva 12, 14 i 16 zapuštena je zelena površina i potrebno je 
uređenje, podrezivanje grana i uklanjanje zelenog otpada 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom sustavu. 
 
AD – 2 – 3 
U Dubrovačkoj ulici kod kućnih brojeva 1, 4 i 6 oko spremnika za komunalni i selektivni otpad sve je 
puno ostataka smeća, lišća i ostalog. Osim toga ulica se loše održava, jer uz rubove kolnika kod 
parkiranih vozila puno je raznog komunalnog otpada, lišća i potreba je za pometanjem. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom sustavu. 
 
AD – 2 – 4 
U Dubrovačkoj ulici kod dječjeg parka, a preko puta kućnog broja 1, nakon što je početkom prosinca 
obavio radove i sanaciju cijevi iza Energa ostala je velika otvorena rupa. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom redarstvu. 
 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Predsjednica Vijeća osvrnula se na rad Vijeća u toku 2023. godine i konstatirano je da su sve planirane 
programske aktivnosti uspješno odrađene osim ekološke akcije koju smo zbog loših vremenskih prilika 
morali otkazati u tri navrata. Program iz kulture u potpunosti se pokazao uspješnim i provedene su sve 
planirane šetnje. Djeca i roditelji bili su zadovoljni prigodnim poklonima koje im je uručio sveti Nikola, a 
danas će se održati i predblagdansko druženje sa građanima. Vijeće se uključilo u sagledavanju stanja 
komunalnog nereda i oštećenja prema dostavljenim prijavama građana ili vlastitih opažanja. Realiziran 
je veći dio radova komunalnih prioriteta za ovu godinu, a ostatak će se realizirati u prvoj polovici 2024. 
godine.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 
 

Sjednica je završila u 17,50 sati 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                               Predsjednica Vijeća MO:    

                                 
                                                     
                           Đulijana Desanti                                                                 Aleksandra Lovrić 


